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Vragen van het statenlid Gerwi Temmink (GroenLinks) ingevolge artikel 44 reglement van 

orde

AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 218. 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-

ment van orde inzake inventarisatie  
bomenkap Zeeland  
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 2 juni 2017)  

1. Onderschrijft het college de mening van 
GroenLinks dat bomen een belangrijk  
onderdeel vormen van het Zeeuwse  
kapitaal en beeldbepalend zijn voor het 
Zeeuwse landschap? Zelfs, of juist in een 
bomenarme provincie als Zeeland? 
 

1. Ja.  

2.  Herkent het college de toenemende zorg 
onder burgers en deskundigen, die de af-
gelopen jaren een forse toename van de 
kap van bomen waarnemen? 
 

2. Nee.  

3. Welke maatregelen kan het college van 
GS of PS nemen om betrouwbare infor-
matie te krijgen over de hoeveelheid en 
reden van bomenkap in Zeeland?  
Kan het college bij deze maatregelen 
aangeven en onderbouwen waarom het 
college deze maatregel wel/niet wil tref-
fen? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. De Provincie is het bevoegde gezag met  
betrekking tot de Wet natuurbescherming, 
waarin het onderdeel houtopstanden is  
opgenomen. Globaal gezien geldt voor alle 
houtopstanden groter dan 10 are of meer 
dan 20 bomen in rij buiten de bebouwde 
kom Boswet een meld- en herbeplantings-
plicht.  
Alle meldingen worden bij ons ingediend en 
de RUD Zeeland houdt toezicht op het nako-
men van de herbeplantingsplicht.   
Daarnaast hebben wij periodieke afstem-
ming met terreinbeherende organisaties  
zoals het Waterschap, Staatsbosbeheer en 
Natuurmonumenten over hun natuurbeheer-
plannen.  

4. Welke maatregelen kan het college of PS 
nemen om de hoeveelheid bomenkap in 
Zeeland te reguleren? Kan het college bij 
deze maatregelen aangeven en onder-
bouwen waarom het college deze maat-
regel wel/niet wil treffen? 
 

4. In de beleidsnota natuurwetgeving worden 
de kaders voor bomenkap uitgewerkt, waar-
onder compensatie. Deze beleidsnota wordt 
ter besluitvorming aan de staten voorgelegd.   

5. Ziet de provincie ook mogelijkheden om 
de aanplant van bomen en struiken te be-
vorderen?  
Terreinbeheerders (in elk geval Natuur-
monumenten) hebben ideeën voor aan-
plant van bomen en struiken (locatie, 
functie, doelstellingen). Kent u deze 
ideeën? En bent u bereid deze mee te 
nemen in het groenbeleid en -beheer? 

5. Ja, bij de realisatie van het Natuurnetwerk 
Zeeland (NNZ) wordt ook bos en struweel 
aangelegd. Daarnaast wordt, als uitvloeisel 
van de Natuurvisie en in samenspraak met 
Landschapsbeheer Zeeland, gekeken naar 
landschapsversterking. Aanplant van bomen 
en struiken kan daar ook deel van uitmaken. 
We weten niet precies aan welke ideeën van 
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 Natuurmonumenten u refereert en kunnen 
dus niet beoordelen of we die mee willen  
nemen in ons groenbeleid en-beheer. 
   

6. Welke maatregelen neemt het college om 
de aanplant van een diverse samenstel-
ling van bomen te bevorderen, in overleg 
met terreinbeheerders? Overigens zijn er 
voor de kap van een volwassen boom 
met een flinke kroon wel drie nieuwe  
bomen nodig om aan dezelfde compen-
satie te voldoen. 

6. Zie antwoord op vraag 4 en 5.  

 
 

 MIDDELBURG, 5 december 2017 
 
 

Namens de fractie van GroenLinks, 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

Gerwi Temmink Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 

 




